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Agenda: 
 

- Goedkeuren vorig verslag 
- Overlopen beleidsplan Ruimte Provincie 
- Korte toelichting Nationaal Park Noorderkempen 
- varia 

 
Goedkeuren vorig verslag: 
 
Het vorige verslag wordt goedgekeurd 
 
 
Overlopen beleidsplan Ruimte Provincie: 
 
Cedric overloopt het beleidsplan Ruimte Provincie aan de hand van een presentatie. 
 
Een globale opmerking vanuit de Gecoro is dat er geen indicatoren in zitten die je kan meten. Wat ze zeggen daar 
kunnen we wel achter staan maar er staan weinig of geen doelstellingen in die tegen een bepaalde periode 
verwezenlijkt moeten zijn. Er worden weinig doelstellingen echt hard gemaakt. 
 
De bundel wordt bij de leden van de Gecoro bezorgd. Eventuele opmerkingen moeten voor 25 oktober bij Cedric 
bezorgd worden zodat er een advies kan opgemaakt worden. 
 
Nationaal Park Noorderkempen 
 
 

https://www.turnhout.be


Turnhout heeft samen met Oud-Turnhout, ANB en Natuurpunt een dossier ingediend. Uit de ingezonden 
kandidaturen worden de 7 beste gekozen. Zij krijgen een jaar de tijd om een masterplan op te maken. De drie beste 
kandidaturen krijgen de titel Nationaal Park en een daarbij horende subsidie van 100.000 euro. Tegen het einde 
van het jaar zou de uitslag bekend moeten zijn.  
 
Er zijn binnen Turnhout een aantal gesprekken geweest tussen het college en de landbouwsector. Binnen de 
landbouwsector is er momenteel echter geen draagvlak voor deze plannen aangezien er geen duidelijk wettelijk 
kader is waardoor de onzekerheid voor hen veel te groot is.  
Dit is echter vooral een verhaal van kansen die moeten gegrepen worden. Belangrijk punt is ook dat alle partners 
akkoord moeten zijn, iedereen kan er op elk moment uitstappen als ze dat willen. 
 
 
 
 
Varia:  
 
De voorbije jaren hebben we met de Gecoro altijd Dropbox gebruikt als ‘opslagplaats’ voor allerhande zaken. 
Aangezien onze Dropbox tegen zijn data-limieten aanloopt, zijn we op zoek gegaan naar een andere oplossing. 
Samen met ICT zijn we momenteel bezig om een sharepoint op te stellen voor de Gecoro-leden. Nieuws hierover 
volgt zo snel mogelijk. 
 
Binnen het Departement Omgeving is men momenteel volop aan het werken aan een tweede ruimterapport. Dit 
rapport wordt op 9 december voorgesteld in Leuven. Indien er interesse is vanuit de Gecoro kan Peter Vervoort 
hierover een korte presentatie geven. 
 
 


